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SVODKA UDÁLOSTÍ 

13. 1. – 19. 1. 2024 

1. R-POPRVÉ V HISTORII TU LIBERÁLOVÉ MAJÍ VŠECHNO. VIDLÁK S 
„PROGRAMÁTOREM VYVRHELEM“ ZA JEDNÍM MIKROFONEM…                ČR 
 

12.1.2024 Býval vysokoškolským pedagogem a uznávaným programátorem, nyní je Pavel Cimbál 
považován za jednoho z nejnenáviděnějších „ruských švábů“ a na ČVUT skončil už před lety. 
„Programátor vyvrhel“ hovořil v Debatním klubu s Danielem Sterzikem, který je pod svou přezdívkou 
„Vidlák“ v liberálních kruzích „oblíben“ skoro stejně. Oba probrali, jak to vypadá, když liberálové 
poprvé v historii ovládají skoro všechny instituce. Bloger Daniel Sterzik, s pseudonymem Vidlák, a 
programátor, vysokoškolský pedagog a komentátor Pavel Cimbál v podcastu Kolektiv diskutovali nad 
tím, co stálo na počátku krize, v níž se dnes nacházíme. Ukázali i na vládu jako skupinu žáků bojujících 
o přežití a média neplnící veřejnou funkci. Musíme se vrátit do stavu, kdy jsme uhnuli z cesty 
suverénního státu. Pánové se shodli také na tom, že z hlediska migrační krize se staly kroky, které jsou 
nevratné a situaci budou jen zhoršovat. Konflikt na Ukrajině nás na chvíli ochránil před požadavky 
Západu. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Poprve-v-historii-tu-liberalove-maji-vsechno-
Vidlak-s-programatorem-vyvrhelem-za-jednim-mikrofonem-749026 
 

2. R-FIALOVCI ROZKRADLI SNAD UPLNĚ VŠECHNO. VYPLÁCENÍ DŮCHODŮ 
BUDE V NUDOUCNU PROBLÉM. NA PENZI SI ODLOŽTE MILIONY, VYRUJÍ 
EKONOMOVÉ….                                                                                                                                        ČR  
 

13.1.2024 Vyplácení důchodu bude v budoucnu problém, řekl v pořadu, Co na to vaše peněženka 
odborník na finanční plánování Oldřich Beránek. Důvodem je zejména snížení náhradového poměru, 
tedy podílu průměrné mzdy k průměrnému důchodu, v důsledku demografického vývoje. Lidé by si 
proto měli šetřit již v produktivním věku a nespoléhat s penzí na stát. „Je nutné zcela otevřeně říct, že 
vyplácení důchodu v budoucnu bude problém,“ řekl Beránek. Podle něj by si měli občané uvědomit, že 
pokud se na důchod nezačnou připravovat sami, nikdo jiný to za ně neudělá. Konkrétně totiž podle 
expertů v budoucnu dojde ke snížení takzvaného náhradového poměru. „Ten představuje podíl průměrné 
mzdy k průměrnému důchodu. Nyní je lehce pod 50 %, což je nejvýše, co jsme v historii republiky měli. 
Lidem narozeným v 80. letech ale bude vycházet okolo 30 %.  
https://cnn.iprima.cz/vyplaceni-duchodu-bude-v-budoucnu-problem-varuji-ekonomove-kolik-si-
na-penzi-odlozit-422598 
 

3. R-PREMIÉR FICO VIDÍ ZA SNAHOU OPOZICE UDRŽET PŘI ŽIVOTĚ LIPŠICE A 
JEHO ÚŘAD MÍT K DISPOZICI REPRESIVNÍ NÁSTROJ VŮČI JEHO VLÁDĚ…              
SR  
 

13.1.2024 Předseda vlády SR Robert Fico, ministr obrany SR Robert Kaliňák, předseda Výboru NR SR 
pro obranu a bezpečnost, bývalý prezident Policejního sboru SR Tibor Gašpar a poradci premiéra – 
advokáti Marek Para a David Lindtner reagoval na pokračující snahy Progresivního Slovensko, KDH a 
SaS společně s politickými nevládkami financovanými ze zahraničí bránit zdiskreditovaný ÚSP a 
hecovat na protestech za Lipšice své přívržence nepřípustným způsobem. Na tiskové konferenci byly 
zveřejněny i další šokující informace, jak tato podezřelá organizovaná skupina ve státě pokračuje v 
trestné činnosti a snaží se zametat stopy po své trestné činnosti nejen za pomoci prezidentky SR Zuzany 
Čaputové, ale také ve spolupráci určitých soudců působících přímo u Ústavního soudu SR. 
https://cz24.news/premier-fico-vidi-za-snahou-opozicie-udrzat-pri-zivote-lipsica-a-jeho-urad-
mat-k-dispozicii-represivny-nastroj-voci-jeho-vlade-video/ 
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4. R-SKOMÍRAJÍCÍ LIDOVCI SI VYPÁLILI RYBNÍK. NEJDŮLEŽITĚJŠÍ TÉMA SI 
SAMI POUŠTÍ, NECHÁPE POLITOLOG…                                                                    ČR  
 

14.1.2024 lidovci v předvolebních průzkumech propastně ztrácejí, a navíc nedokáží prodávat své 
úspěchy. Myslí si to politolog Jan Kubáček, podle kterého se od KDU-ČSL voliči odvrací. Důvodem je, 
že jejich dosavadní kroky nereprezentují jejich dosavadní politiku umírněné strany. Lidovci navíc vládu 
podkopávají různými snahami jako zamítnutí zdanění tichého vína nebo zaváděním nových dotací, i 
když je kabinet Petra Fialy (ODS) sliboval naopak rušit. Lidovcům se dosavadní působení ve vládě 
nevyplácí. V předvolebních průzkumech jsou hluboce za hranou vstupu do Poslanecké sněmovny. Podle 
agentury STEM by v říjnu získali lidovci 3,5 procenta a průzkum společnosti Median by jim ve stejném 
období přiřkl 4 procenta. Lidovci mají ze všech vládních stran nejhorší výsledek a krčí se ve společnosti 
partají jako SOCDEM, komunistů či Přísahy. 
https://cnn.iprima.cz/lidovci-na-vladu-doplaci-rika-politolog-i-pres-zariznuti-ticheho-vina-a-
konopneho-zakonu-422576 
 

5. R-LŽI, MLČENÍ, MLŽENÍ, ALE I NOVÁ ODHALENÍ! ZÁHADA „ŠÍLENÉHO 
STŘELCE“ SE PROHLUBUJE!                                                                                                     ČR  
 

14.1.2024 Petr Hájek sleduje, jak intenzivně se nyní režim snaží rozmělnit a zamést pravdu o masové 
vraždě a jejích souvislostech, a napadá ho, že kdyby se stejně „kreativně“ staral o řízení topící se země, 
byli bychom na tom jinak. Je to poněkud fantastický počátek roku. Leden bývá obvykle na události 
chudý, jako by se vše probouzelo až po jeho polovině. Současný „Západ“ totiž zcela adaptoval všechno 
úpadkové, co představoval předpřevratový sovětský „socík“. A současně intenzivně ničí poslední zbytky 
toho, co mu v soutěži obou systémů umožňovalo výhodu hospodářské prosperity a zdání občanských 
svobod – což samozřejmě úzce souvisí. Proto všechno končí kolem 15. prosince a znovu se pomalu 
rozjíždí až po 15. lednu. Jeden měsíc v roce jako by nebyl. Jede se na volnoběh. A zdá se, že to nikomu 
nevadí. Ekonomika a celkový stav společnosti je v takovém marasmu, že to veřejnost vlastně ani 
(zdánlivě) nepocítí. I když třeba němečtí zemědělci dávají najevo, že to cítí docela dost. Naši je zatím 
nenásledují. Začátek letošního roku je i v tomto smyslu prostě poněkud fantastický. U nás se do něj – 
víc než jen symbolicky – přenáší stále víc i záhadné vraždění na Filosofické fakultě UK.  
https://protiproud.info/politika/7682-zahada-sileneho-strelce-se-prohlubuje-pribyvaji-lzi-mlceni-
mlzeni-ale-i-nova-odhaleni-koza-to-ma-ututlat-slachta-uz-take-hraje-jejich-hru-kozlove-se-
snazi-odvest-pozornost-je-za-tim-vic-nez-zatim-tusime.htm 
 

6. R-DANKO: ČEKAL JSEM, ŽE MĚ PELLEGRINI HODÍ PŘES PALUBU. HLAS 
VYZÝVÁ LÍDRA SNS, ABY ZVEŘEJNIL VÝSLEDEK DECHOVÉ ZKOUŠKY...                    
SR  
 

14.1.2024 Předseda Slovenské národní strany (SNS) a místopředseda parlamentu Andrej Danko se opět 
omluvil za čtvrteční dopravní nehodu, při které zdemoloval semafor a z místa odešel domů. Je ochoten 
dobrovolně provádět veřejně prospěšné práce. Škoda byla podle něj vyčíslena 1500 eur a plánuje ji 
zaplatit. Poslankyně SaS Mária Kolíková uvedla, že jí to připomíná časy papalašismu a v opozici budou 
iniciovat jeho odvolávání, protože Danko podle ní sám neodstoupí. Ministr spravedlnosti Boris Susko 
si počká na výsledky vyšetřování. 
https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/695886-dankova-nehoda-cakal-som-ze-ma-pellegrini-
hodi-cez-palubu-hlas-vyzyva-lidra-sns-aby-zverejnil-vysledok-dychovej-skusky/ 
 

7. R-NEPŘÍJEMNÝ POHLED PRO ČECHY. PŘEHLED ZDRAŽOVÁNÍ…                 ČR 
 

14.1.2024 Potraviny v loňském roce nezdražovaly jako jediné a Češi výrazně chudli také kvůli růstu 
energií a nákladům na bydlení. Ceny nájemného v loňském roce meziročně vzrostly o 7,1 %, elektřiny 
o 43,1 %, zemního plynu o 30,9 %, vodného o 16,3 %, stočného o 28,3 %, tuhých paliv o 26,0 % a tepla 
a teplé vody o 37,1 %, přičemž zdražování pokračovalo i na konci roku. Právě v posledním čtvrtletí roku 
výrazněji vyletěly ceny oblečení, obuvi, ubytování i stravování. Jinde v EU však takové problémy 
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většinou neřeší. Srovnání Česka s ostatními státy sedmadvacítky vyznívá hrozivě. Český statistický úřad 
(ČSÚ) uvádí, že v meziročním srovnání vzrostly spotřebitelské ceny ve 4. čtvrtletí 2023 o 
0,4procentního bodu méně než ve 3. čtvrtletí loňského roku, což však znamená, že se stále u nás 
zdražovalo meziročně o 7,6 %. V posledním čtvrtletí roku poklesly ceny u rekreace a kultury, potravin 
a nealkoholických nápojů a u bydlení, avšak výrazně zdražovalo oblečení s obuví, ubytování a 
stravování. Nejčastějším tématem bylo v loňském roce zdražování potravin, jelikož to je něco, co každý 
Čech viděl v obchodech už na první pohled.  
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Neprijemny-pohled-pro-Cechy-Prehled-
zdrazovani-749089 

8. R-ZOUFALOST. BEZRADNÝ RAKUŠAN VYSTARTOVAL NA FIALU…                                    
ČR 

16.1.2024 S novým rokem nejvyšší reprezentace začala trochu jinak než obvykle. Země, jejíž občané 
čelí nevídanému propadu životní úrovně, potýká se s vážnými ekonomickými problémy, na které vláda 
neumí pro veřejnost srozumitelně reagovat, je navíc konfrontována s další zneklidňující událostí, dílem 
psychopata, který chladnokrevně povraždí své kolegy na filozofické fakultě. A hlava státu to smete ze 
stolu. Policii a vnitro pokryje, vládu pochválí a hodí do pléna irelevantní otázku výměny koruny za euro, 
proti jehož přijetí je dlouhodobě většina společnosti. Petr Pavel je jakýsi převozník po éře Václava 
Havla, Václava Klause a Miloše Zemana. Není…, je jen navedený. Žádný soudný člověk vědomý si své 
dosavadní kariéry by se neměl přiživovat na někom, s jehož životní cestou nemá nic společného. A fakt 
je, že to, s čím jsme dnes konfrontováni na Pražském hradě, je ukázkou magických schopností 
technologií a sociálních sítí, za kterou by se ani umělá inteligence nemusela stydět. 
https://echo24.cz/a/HNGHE/editorial-balsinek-zoufalost-bezradny-rakusan-vystartoval-na-fialu 

9. R-KAŽDÝ DEN JSEM NAVŠTĚVOVAL POSTŘELENOU DCERU V NEMOCNICI. 
SNĚMOVNOU HÝBALY EMOCE….                                                ČR  

16.1.2024 Poslanci se na dnešní první řádné schůzi v tomto roce věnují tragické střelbě na filozofické 
fakultě v Praze a policejnímu zásahu na návrh poslance Jana Richtera z hnutí ANO, který měl mezi 
zraněnými studenty svou dceru. Poslanec promluvil ve svém velmi emotivním vystoupení jako otec své 
dcery. Střelba na fakultě 21. prosince si vyžádala život celkem čtrnácti lidí, desítky dalších byly různě 
vážně zraněné. Poslanecká sněmovna dnes přednostně projednává okolnosti prosincové střelby na 
filozofické fakultě, jak navrhl poslanec Jan Richter. Před samotným zahájením jednání vystoupil 
předseda Pirátské strany a ministr pro místní rozvoj Ivan Bartoš, který hovořil o nutnosti regulace nošení 
zbraní na veřejnosti i regulace jejich počtu pro nositele zbrojního oprávnění. Navrhoval také psychotesty 
pro žadatele o zbrojní průkaz. Poslanec Richter, jehož dcera byla při střelbě také těžce zraněna, vystoupil 
na sněmovním plénu, kde se rozpovídal o svých pocitech. „Každý den od 22. prosince jsem navštěvoval 
svoji dceru v nemocnici. Trávil jsem tam celý den a jenom jsme se modlili za to, aby se nám dcera 
vrátila do života. Doufám, že se po rehabilitacích vrátí do života a bude chtít lidem dál pomáhat,“ uvedl 
poslanec opozičního hnutí ANO. 
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/poslanecka-snemovna/Kazdy-den-jsem-navstevoval-
postrelenou-dceru-v-nemocnici-Snemovnou-hybaly-emoce-749247 

10. R-ŽÁDÁME ZAKÁZAT ČINNOST OLANO, SAS, SME-RODINA, PRO LIDI, PS-
SPOLU, DEMOLRATÉ – STRANY, KTERÉ SE PODÍLELY NA GENOCIDĚ OBČANŮ 
SR….                                                                                                                                      SR  

16.1.2024 Vládou organizované celoplošné povinné nosní AG a PCR testování, opakovaně vynucované 
vydíráním občanů, které nebyly předtím odzkoušeny ani na malých skupinách dobrovolníků, nazvané 
Matovičem doslova psí testy, měly za následek prokazatelný nárůst infekčnosti, nemocnosti, úmrtnosti 
u testovaných osob, a to i podle statistik WHO pro SR! Slovensko bylo pilotním projektem Matoviče a 
spol. placené liberálními progresivními vládami EU a Velké Británie, aby si odzkoušeli na občanech SR 
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funkčnost, ale i poslušnost zmíněných testování bez jejich souhlasu!!! Matovič a spol. za to byli 
s největší pravděpodobností i dobře zaplaceni! K testovacím střediskům MOM, vedly krvavé chodníčky 
plné pozahazovaných krvavých kapesníků, tamponů od testovaných osob. Na testování v MOMkách 
byli najati místo zdravotníků různí brigádníci bez zdravotního vzdělání a titulů, mnohdy i studenti, aby 
majitel MOMky měl co největší zisk. Testované porušené sliznice nosů, se staly vstupní branou pro 
infekce a také Covid 19! 
https://www.podtatransky-kurier.sk/nazor/podnet-vlade-sr 

11. R-FIALOVA SOUDRUŽSKÁ ZDRAVICE TROCKISTŮM A FEŤÁKŮM: VŠICHNI 
JSME PIRÁTI! ODS V POLITICKÉM SUTERÉMU…                                               ČR  

16.1.2024 Před pár desítkami hodin proběhlo celostátní fórum Pirátské strany, které si volilo nové 
vedení. Jde o vnitřní věc oněch pár stovek členů této anarchisticko-levicové strany a nám to nepřísluší 
komentovat. Všimnout bychom si ale měli obsahu „zdravice“, kterou přednesl českým 
(polokomunistickým) politickým pirátům předseda ODS a premiér vlády Petr Fiala. Na základě jeho 
slov je třeba se zamyslet nad cestou i směrem, kterými prošla pod předsedováním Fialy (ale i Topolánka 
a Nečase) kdysi silná, zřetelná, jasná pravicová konzervativní strana ODS – a co z toho všeho zbylo. 
Než nad obsahem Fialových slov vůbec začneme přemýšlet, ptejme se, proč na sjezdu pirátů vystoupil 
právě Fiala. Obyčejný politický instinkt by napověděl, že na setkání českých levičáků (když už tedy v té 
vládě musí být) vystoupí některý z „čarodějů třetí třídy ODS“, třeba místopředseda strany Baxa (to je 
ten s motýlkem, kdybyste jej podle jeho názorů neznali). Byl by to vzkaz: ano, jsme spolu ve vládě, ale 
přece jen víme, jakou politickou váhu má náš „pidipartner“. K vládnutí jsme jej sice přibrali, ale jeho 
programové priority se zcela odlišují od těch našich. 
https://protiproud.info/politika/7686-fialova-soudruzska-zdravice-trockistum-a-fetakum-
vsichni-jsme-pirati-ods-v-politicke-suterenu-lzi-vymluvy-a-vytacky-prihlasili-se-nahlas-k-nove-
levici-co-na-to-clenove-kteri-pamatuji-pravici-nezbyva-nez-cauky-mnau.htm 

12. R- „PŘECE BY NÁM NELHALI.“ JAN HNÍZDIL: ALE LHALI. COVID, UK,RAJINA? 
LIDÉ SE TAK BOJÍ PRAVDY, ŽE JI NECHTĚJÍ ZNÁT…                                 
ČR 

17.1.2024 Probuzení občanů zrovna nevidí celostní lékař Jan Hnízdil. „Fakta týkající se zneužití covidu 
(Ukrajiny) k mocensko-politickým účelům odmítají i s odstupem. Říká se tomu pštrosí syndrom. Někteří 
lidé se tak bojí pravdy, že ji raději nechtějí znát,“ sdělil ParlamentnímListům.cz. A umělci a jiné 
osobnosti, které nás vedou ke konformitě? ‚Přece by nám nelhali,‘ říkáme si. Ale lhali,“ soudí Hnízdil. 
Na Nový rok přednesl projev Petr Pavel. Četl ho celý ze čtecího zařízení. Během dvanácti minut bylo 
zapotřebí 22 střihů, často velice blízko sebe. Zaregistroval jsem výtku vůči České televizi, že jich bylo 
moc a některé nesmyslné. Málokdo si však uvědomil, že střihy byly nutné proto, že hlava státu nebyla 
schopna text přečíst souvisle a bez přeřeknutí. Navíc bylo podle projevu zřejmé, že Petr Pavel odříkává 
text připravený někým jiným. Působil jako školák, který u tabule odříkává našprtaný – a ještě ne moc 
dobře – text, rozhodně ne jako psychopat, který se prodral k moci. Je výjimkou, nebo začátkem nového 
trendu, že na nejvyšší místa se budou dostávat uhlazení pánové typu Petra Pavla a Petra Fialy, jejichž 
chování a vystupování zdánlivě nelze nic vytknout? 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Jan-Hnizdil-Prece-by-nam-nelhali-Ale-lhali-
Covid-Ukrajina-Lide-se-tak-boji-pravdy-ze-ji-nechteji-znat-749206 

13. R-BILLA ČELÍ BOMBĚ. A NENÍ SAMA. SKUTEČNÉ CENY ODHALENY…            ČR 

17.1.2024 Řetězec BILLA zrušil v České republice koutky regionálních potravin, což kritizuje Agrární 
komora ČR. Supermarket, který v minulém roce v Česku vydělal 459 milionů Kč, však čelí i další 
„bombě“. A není sám, s celou svou konkurencí. Ekonom Lukáš Kovanda oznámil, že výrobci potravin 
zlevnili v prosinci meziročně o 20 %. Skutečné ceny potravin pro zákazníka v obchodech se však snížily 
jen o 0,3 %. Hlavní ekonom Trinity bank Lukáš Kovanda upozornil na skutečnost, že ač zemědělci i 
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potravináři zlevňují, obchodní řetězce tato zlevnění do svých cen nepromítají. „Umožňuje jim to vysoká 
koncentrace trhu a slabá konkurence,“ vysvětlil ekonom. Na sociální síti X sdílel graf Indexu cen 
výrobců a jejich meziroční změny z dat z ČSÚ. Z grafu lze vypozorovat, že oproti prosinci 2022 ceny 
výrobců v prosinci 2023 klesly o téměř 20 procent. „Jedná se o nejvýraznější meziroční zlevnění 
zemědělské produkce minimálně od roku 2010, a pravděpodobně v celé historii ČR od roku 1993,“ 
napsal Kovanda s tím, že po zlevnění cen výrobců následovalo – i když méně výrazné – zlevnění 
potravinářů. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/BILLA-celi-bombe-A-neni-sama-Skutecne-ceny-
odhaleny-749263 
 

14. R-EKONOMKA ŠVIHLÍKOVÁ: EURO JE PAST….                                                   ČR 

17.1.2024 Ekonomka Ilona Švihlíková míní, že zavedení eura představuje pro českou ekonomiku zcela 
reálná rizika. Prezident Petr Pavel zahrnul do svého novoročního projevu problematiku eura (otázka je, 
zda mu projev psal „přítel po boku“, nebo na čí žádost toto téma uvedl) a progresivní liberálové zajásali. 
Euro je jejich milované téma, načasování, jistě nikoliv náhodou, odvádí pozornost od vysokých 
energetických nákladů, včetně vývoje v Liberty Steel. Podobně jako v dalších zemích Západu se ani 
u nás příliš nediskutuje o přínosech eura a rizicích jeho přijetí. Liberální progresivisté argumenty 
nepotřebují, euro symbolizuje ty „správné hodnoty“, zařazuje nás do správné skupiny zemí a určitě 
působí proti Vladimiru Putinovi. Však už se také prověření kádři, (jako pan politolog Jiří Pehe) ozvali 
s tím, že kdo je proti euru, tak je jistě ruský agent. Kvalita argumentů se nezapře, ale v prostředí tak 
mediálně ideologickém, jako je to české, už dávno stačí stát „na správné straně“. 
https://casopisargument.cz/?p=54966 
 

15. R-„UŽ JIM JDE O KEJHÁK“. RAKUŠAN V POTÍŽÍCH. ZKUSÍ NA VÁS TENTO 
TRIK…                                                                                                                                ČR 
 

18.1.2024 Ještě před pěti týdny vzkazoval ministr vnitra Vít Rakušan arogantně signatářům otevřeného 
dopisu premiéru Petru Fialovi, že se tragicky mýlí, když praktiky Ministerstva vnitra označují za 
omezování svobody slova. Nyní přišel s videem, v němž občanům této země oznamuje, že s nimi bude 
hovořit „bez cenzury“. „Pan Rakušan ví, co dělá. Je to od něj snaha ukázat, že si STAN vezme 
připomínky lidí k srdci a že s tím něco udělá. Tím, že pojede tam, kde jeho hnutí lidé nevolí, chce ukázat, 
že není žádný slaboch. Zároveň si uvědomuje, že jeho setkání budou mít velkou publicitu, když půjde 
do střetu,“ říká pro ParlamentníListy.cz mediální analytik Jiří Mikeš. Ke Dni lidských práv – dva týdny 
před Vánocemi – se více než padesát osobností veřejného života obrátilo otevřeným dopisem na 
premiéra Petra Fialu. Signatáři v něm tvrdili, že je zneklidňuje politizace Ministerstva vnitra. Vadí jim, 
že kroky ministerstva dlouhodobě polarizují společnost a vytvářejí v ní atmosféru strachu. Podle nich 
přibývá indicií, že si vláda, jež se původně přihlásila k odkazu Charty 77, vynucuje jeden politický názor 
a sklouzává k cenzurním praktikám, které mnozí pamatují z doby normalizace. 
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/politologove/-Uz-jim-jde-o-kejhak-Rakusan-v-potizich-
Zkusi-na-vas-tento-trik-749320 
 

16. R-ROBERT FICO V DAVOSU O BOLESTIVÉ EKONOMICKÉ TRANSFORMACI NA 
SLOVENSKU ZE SOCIALISTICKÉHO DO KAPITALISTICKÉHO 
HOSPODÁŘSTVÍ…                                                                                                           SR 
 

18.1.2024 Fico mluvil v Davosu o bolestivé ekonomické transformaci na Slovensku ze socialistického 
do kapitalistického hospodářství a prezentoval i svůj pohled na vytváření pracovních míst na Slovensku. 
Dialog mezi vládou, podnikateli a zaměstnanci je podle něj základ. Řešení problémů současnosti, a ne 
hypotetické předpovědi, které se možná nikdy nenaplní jsou pro něj prvořadé. Poukázal také na to, že 
většina nezaměstnaných lidí pochází z romské komunity a prezentoval i plán brzy zavést na Slovensku 
4denní pracovní týden 
https://cz24.news/robert-fico-v-davose-o-bolestivej-ekonomickej-transformacii-na-slovensku-zo-
socialistickeho-do-kapitalistickeho-hospodarstva-video/ 
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17. R-POSLEDNÍ SLOVO KE KORESPONDENČNÍ VOLBĚ…                                      ČR 

18.1.2024 K základním premisám konzervativního přístupu ke světu náleží přesvědčení, že pakliže něco 
funguje, nemělo by se do toho zbytečně zasahovat a mělo by se odolávat pokušení to nějakým způsobem 
měnit. Dvojnásobně to platí v případě, že něco funguje prakticky dokonale, aniž by si na to kdokoli 
stěžoval. To přesvědčení vyvěrá z poznaného, z odžitého, a to nikoli pouze z odžitého právě teď žijícími, 
ale i jejich předky neboli ze zkušenosti. Zkušenosti, která opatrně nabádá, že ne všechny změny vedou 
vždy k lepšímu a že je naopak nemálo změn, které vedou nebo historicky vedly spíše k horšímu, a to 
nejen kvůli nezamýšleným důsledkům, jež s sebou nesly. Tyto dva principy a přístupy ke světu, pokrok 
a jeho touha po revolučních (společenských) změnách versus stabilita a evoluční přizpůsobování se, 
jakkoli s různým konkrétním obsahem, se historicky střetávají v přístupech k životu, k práci, k otázkám 
veřejným a politickým apod. Taková je i povaha dnešních sporů, které mnozí s úsměškem shazují jako 
„kulturní války“, jimiž prý vášnivě žijí jen okraje politického spektra. 
https://www.institutvk.cz/clanky/2576.html 
 

18. R-KORESPONDENČNÍ VOLBA VYŽADUJE ZMĚNU V ÚSTAVĚ ČR!                                      
ČR  

18.1.2024 Kdo si myslí, že vládní garnitura volá po korespondenční volbě jen pro usnadnění možné 
volby českým občanům v zahraničí, je …… naivní. Pětislepenec cítí, že do příštích voleb do PS bude 
potřeba každý hlas a ze zahraničí mají naději, že na jejich konto přijde více hlasů než opozici. Obecná 
ustanovení: § 1 (1) Tento zákon upravuje podmínky výkonu volebního práva, organizaci voleb a rozsah 
soudního přezkumu. (2) Do Parlamentu České republiky se volí na základě všeobecného, rovného a 
přímého volebního práva tajným hlasováním. Všeobecnost – stanovuje, že právo volit mají všichni 
zletilí občané ČR bez jakýchkoliv omezení týkajících se rasy, barvy pleti, příslušnosti k národu nebo k 
národnosti, jazyka, pohlaví, náboženství, politického nebo jiného smýšlení, sociálního původu, majetku, 
rodu nebo jiného postavení. Rovnost – princip, podle kterého má každý volič jeden hlas a váha všech 
hlasů je stejná. Toto pravidlo se promítá do praktické konstrukce volebního systému, kdy je vyžadováno, 
aby jednoho poslance volil stejný nebo téměř stejný počet voličů. Přímost – volba je prováděna přímo 
voličem. Právo volit nesmí být žádným způsobem převedeno na jinou osobu. V některých zemích je 
možné volit v zastoupení (Belgie, Francie, Nizozemsko), kde zastupující volič učiní konkrétní krok, ke 
kterému je pověřen. V České republice toto možné není. Tajné hlasování – tato zásada znamená, že 
nesmí být možné spojit voliče s odevzdaným hlasem. 
https://vasevec.parlamentnilisty.cz/blogy/korespondencni-volba-vyzaduje-zmenu-ustanoveni-v-
ustave-cr 
 

19. R-SOUD DAL OPĚT ZA PRAVDU MINISTRU ŠUTAJI EŠTOKOVI: ZAMÍTL NÁVRH 
NA PŘEDBĚŽNÉ OPATŘENÍ V DALŠÍM PŘÍPADĚ!                                            SR  

18.1.2024 Opět měl pravdu! Podle exkluzivních informací portálu eReport měl opět Městský soud v 
Bratislavě dát za pravdu ministrovi vnitra SR Matúši Šutajovi Eštokovi (Hlas-SD). Týká se to dalšího 
naléhavého opatření. Městský soud BA IV zamítl návrh na nařízení předběžného opatření Richarda 
Sedláka. Ten působil na Úřadu inspekční služby (ÚIS) jako ředitel odboru ochrany a prevence. Udělení 
ochrany přišlo po jeho přeložení a odvolání z funkce. Vypadá to tak, že Úřad na ochranu oznamovatelů 
pod vedením Zuzany Dlugošové postupoval nesprávně, když udělil ochranný status například i 
obviněným vyšetřovatelům. Stejný osud jako Sedláka čekal i na obviněné vyšetřovatele NAKA Pavola 
Ďurky a Jána Čurillu. Tehdy ministr vnitra na rozsudek městského soudu řekl: „Dnes Městský soud 
Bratislava IV zamítl návrh na vydání předběžného opatření v případě trestně stíhaného vyšetřovatele 
NAKA Jana Čurillu. 
https://ereport.sk/sud-dal-opat-za-pravdu-sutajovi-estokovi/ 
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20. G-PŘEDNÍ NĚMECKÝ LÉKAŽ VARUJE, ŽE HROTOVÝ PROTEIN 
Z COVIDOVÝCH VAKCÍN NAHRAZUJE SPERMIE OČKOVANÝCH MUŽŮ…     
NĚMECKO                                                                     

12.1.2024 Spermie u mužů, kteří dostali mRNA vakcínu proti covidu, jsou podle předního německého 
soudního lékaře nahrazovány virovými hrotovými proteiny. Během nedávné přednášky dnes již zesnulý 
patolog prof. Dr. Arne Burkhardt podrobně popsal, jak po přezkoumání vzorků tkáně od mladých i 
starých mužů, kteří zemřeli po covidovém očkování, zjistil, že hrotové proteiny jim zaplavily orgány 
produkující spermie, a dokonce z nich vytlačily i samotné spermie. Pozorování Dr. Burkhardta dokazují, 
jak zničující vliv na lidstvo a rozmnožování našeho druhu mají vakcíny proti covidu. Jeho objevy 
vyžadují přinejmenším další zkoumání tohoto tématu. Podle názoru redakce za tuto genocidu 
gigantických rozměrů by měli být odsouzeni k trestu smrti všichni, kteří se ve světě i u nás podíleli na 
schvalování covidových vakcín, organizaci očkovací kampaně a propagaci vakcín. A pokud by bylo jen 
čistě na nás, po odsouzení k trestu smrti by měly následovat veřejné popravy těchto lidí jako memento 
pro příští generace, aby se takové zvěrstvo spáchané státem a medicínou již nikdy neopakovalo! 
https://thepeoplesvoice.tv/top-german-official-warns-spike-protein-is-replacing-sperm-in-
vaxxed-men/ 
 

21. G-PUTINOVA DCERA PROMLUVILA: RUSKO JE SPOLEČNOST ZAMĚŘENÁ NA 
LIDI…                                                                                                                          RUSKO 

13.1.2024 O dcerách ruského prezidenta Vladimira Putina se toho ví jen málo, v médiích se prakticky 
neobjevují. Teď ale nejstarší Marija Voroncovová (38) udělala výjimku. „Rusko je společnost zaměřená 
na lidi,“ řekla mimo jiné v ojedinělém rozhovoru pro organizaci Medtech.Moscow navázanou na radnici 
ruské metropole. Voroncovová mluvila o své profesi endokrinoložky i o svých koníčcích. O válce na 
Ukrajině či o svém otci v Kremlu, který invazi zahájil, se naopak během čtyřicetiminutového rozhovoru 
ani jednou nezmínila. „Pro nás je hodnota lidského života tou nejvyšší hodnotou,“ řekla Voroncovová, 
když v rozhovoru hájila vysoké náklady na lékařský výzkum v oblastech, jako je léčba kmenovými 
buňkami, úprava genomu či generativní neuronové sítě. „Mým snem je, aby lidé měli možnost poznat 
sami sebe, abychom si všichni lépe rozuměli a lépe komunikovali,“ vyjevila dále své největší přání 
Voroncovová. 
https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-evropa-putinova-dcera-promluvila-rusko-je-
spolecnost-zamerena-na-lidi-40457078 
 

22. G-PREZIDENTSKÉ VOLBY NA TCHAJ-WANU VYHRÁL K NEVOLI PEKINGU 
ODPŮRCE ČÍNY, POTÍŽISTA A VÁLEČNÝ ŠTVÁČ – WILLIAM LAJ…    

       TCHAJ-WAN  
 
13.1.2024 Sobotní prezidentské volby na Tchaj-wanu vyhrál vládní kandidát a současný viceprezident 
William Laj, vyplývá z výsledků po sečtení téměř všech okrsků. Druhý v pořadí, kandidát opozice Chou 
Jou-i, který prosazuje zlepšení vztahů s Pekingem, uznal porážku. Peking přesto uvedl, že sjednocení s 
Tchaj-wanem je nevyhnutelné. Peking Laje označuje za vážné nebezpečí kvůli jeho snaze o další 
prosazování mezinárodního uznání Tchaj-wanu. Tento ostrovní stát funguje de facto nezávisle od roku 
1949, ale Čína jej stále považuje za své území. Jako nezávislý jej nyní oficiálně uznává třináct států, 
většinou z Latinské Ameriky a Tichomoří. Některé státy, včetně USA nebo Česka, ale s Tchaj-wanem 
udržují neoficiální vztahy. „Tchaj-wan dosáhl vítězství pro demokratické společenství,“ řekl dnes v 
prvním projevu po volbách Laj. „Tchajwanský lid úspěšně odolal snahám vnějších sil ovlivnit naše 
volby,“ dodal se zřejmým odkazem na Peking. 
https://cz24.news/prezidentske-volby-na-tchaj-wanu-vyhral-k-nevoli-pekingu-odpurce-ciny-
potizista-a-valecny-stvac-william-laj/ 
 
 
 
 



SVODKA UDÁLOSTÍ                                         13.1. – 19.1. 2024 24.01.03 
 
 

8 z 13 
 

23. G-ŠVÉDSKÝ VÝZKUM: ZÁŘENÍ 5G PŘEDSTAVUJE AKUTNÍ I CHRONICKÁ 
ZDRAVOTNÍ RIZIKA….                                                                                             ŠVÉDSKO  

 
13.1.2024 Kolem 5G přetrvává již delší dobu velká polemika, která se velmi podobá tomu, co se děje 
kolem genových injekcí a klimatu. Jde tedy o další obor, kde jsou odpůrci mainstreamového narativu 
napadáni a jakákoli skutečná vědecká diskuze je zcela zapovězena. Odpůrci šíření 5G jsou tedy v úplně 
stejné pozici jako odpůrci mRNA injekcí či teorie o globálním oteplování způsobeném člověkem: 
mainstream o nich nechce slyšet nebo je dehonestuje a jejich výzkumy odmítají všechny „renomované“ 
vědecké časopisy. Zkoumáním škodlivosti 5G se již delší dobu zabývají švédští vědci, kteří také varují 
před plošným zaváděním 5G po celém světě. A to se nyní chystá dokonce 6G. „Bylo prokázáno, že 
záření ze stožárů 5G způsobuje různé negativní zdravotní důsledky pro ty, kteří jsou mu vystaveni. 
Výzkum také naznačuje, že záření může být karcinogenní a zvyšovat riziko neurologických 
onemocnění,“ uvádí bývalý vedoucí lékař Lennart Hardell a Mona Nilssonová ze Švédské nadace pro 
radiační ochranu. Před zavedením mnoho lékařů a vědců varovalo před vážnými důsledky pro lidské 
zdraví v důsledku prudce rostoucího radiofrekvenčního (RF) záření, které 5G přinese. Od roku 2017 
podepsalo 436 vědců a lékařů výzvu požadující moratorium na rozšíření, dokud nebudou vyšetřena 
zdravotní rizika (www.5Gappeal.eu), ale požadavek nebyl vyslyšen. 
https://nyadagbladet.se/debatt/stralning-fran-5g-medfor-bade-akuta-och-kroniska-halsorisker/ 
 

24. R-TEORIE DUTÉ ZEMĚ                                                                             GLOBÁLNÍ SVĚT  
 
13.1.2024 Asi všichni vnímavější čtenáři Myšpule Světa si již pravděpodobně všimli, že se v posledních 
třech letech stali mnohé „bláznivé až šílené konspirace“ tvrdou realitou našeho života. Mám takový 
intuitivní pocit, že podobně to bude i s „teorií duté Země“. Nyní po večerech v soukromí rozplétám na 
všech těch „konspiračních“ webech spletitou pavučinu lepkavých lží, do níž byl nejprve školami a 
později médii nenápadně manipulován a zamotáván, až do ní byl lapen zcela. Když jsem se setkala 
poprvé s teorií, že naše Země je celá dutá, že uvnitř té gigantické dutiny svítí jakési malé Slunce, které 
tam vytváří naprosto optimální podmínky pro život, že tam jsou řeky, pevniny, moře a oceány podobně 
jako na povrchu, že tam dokonce roste bujná vegetace a žije tam dostatek zvěře, a že je tam také velmi 
rozvinutá lidská civilizace, dle tvrzení mnohých dokonce rozvinutější, než je ta naše žijící „na povrchu“ 
(tedy v případě, že jsme skutečně na povrchu, což vůbec není tak jisté, jak to na první pohled vypadá, 
protože po internetu kolují mnohé články o tom, že dokonce žijeme uvnitř a že je nám tedy lháno 
naprosto ve všem, dokonce i v tom, kde vlastně žijeme), tak jsem si jen s otevřenými ústy sedla na zadek. 
https://myspulesvet.org/2024/01/13/teorie-dute-zeme/ 
 

25. G-KANADSKÁ VLÁDA LOBBUJE U WHO, ABY ZAHRNULA ZMĚNU KLIMATU 
DO DEFINICE PANDEMICKÉ NOUZE….                                                                       
KANADA  

 
14.1.2024 Už před časem na toto téma hovořila OSN a příští týden se má na téma „Když klima ovlivňuje 
vaše zdraví“ hovořit také na srazu WEF v Davosu. Je tedy naprosto jasné, že takto by bylo umožněno 
WHO udržovat prakticky permanentní nouzový stav, neboť pokud by zrovna nebyla vyhlášena 
pandemie, vyhlásili by klimatickou nouzi. V podstatě by to tedy mohlo vypadat tak, že by se jen 
přecházelo mezi zdravotním (od podzimu do jara) a klimatickým (léto) nouzovým stavem. Někdy by se 
podařilo jeden nebo druhý stav udržovat i delší dobu, třeba v případě vyhlášení delší pandemie, která by 
se táhla roky. Totéž by bylo možné v případě, že by WHO seznala, že stávající klima na naší planetě 
škodí zdraví – a většina městské populace by se uzavřela do 15minutových „koncentráků.“ Ostatně, 
samotná EU již před časem vyhlásila „stav klimatické nouze, “ takže pokud to nevíte, podle EU v něm 
již údajně nějaký ten rok jsme. Zatím se to projevuje zejména přijímáním šílených klimatických zákonů 
a uhlíkových daní, ale WHO by jistě uměla vyhlásit i další restrikce, včetně klimatických lockdownů. 
https://www.weforum.org/events/world-economic-forum-annual-meeting-2024/sessions/when-
climate-change-impacts-your-health 
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26. G-BRITSKÝ MAINSTREAM VČERA NEČEKANĚ UDEŘIL PROTI VLASTNÍ 
VLÁDĚ! MÍSTO MILIARD UKRAJINĚ, MILIARDY BRITŮM!                     ANGLIE 

 
14.1.2024 Nevídáno, neslýcháno. Nejčtenější britský deník Daily Mail se včera pozdě večer nečekaně 
ostře pustil do britské války, a požadoval okamžité ukončení podpory Ukrajiny, a ukončení veškerých 
válečných aktivit, jak proti Rusku, tak proti jemenským Hutiúm.  Článek speciálně pro sesterské noviny 
The Mail od Sunday napsal mimořádně významný a respektovaný britský novinář Peter Hitchens, a 
Daily Mail jej poté umístil na čelní stranu svého portálu, hned pod exkluzivní zprávu o královské rodině. 
Článek je mimořádně ostrý a působivý, a ve zkratce tvrdí, že Británie si nemůže finančně dovolit 
podporovat nesmyslné války, které nikam nevedou, a které nemají s britskými národními zájmy nic 
společného! A veškeré veřejné peníze musí být okamžitě použity na modernizaci zastaralé britské 
ekonomiky a na opravy rozpadající se britské veřejné infrastruktury.  
https://cz24.news/britsky-mainstream-vcera-necekane-uderil-proti-vlastni-vlade-misto-miliard-
ukrajine-miliardy-britum/ 
 

27. G-NEW HEMPSHIRE SE STAL DRUHÝM AMERICKÝM STÁTEM, KTERÝ 
OFICIÁLNĚ ZAKÁZAL CHEMTRAILS…                                                                  USA  

 
15.1.2024 New Hampshire se stal druhým státem USA, který v podstatě zakázal rozprašování 
aerosolových částic do nebe, fenomén běžně označovaný jako „chemtrails“. Texas se zapsal do historie 
loni, kdy se představitelé tohoto státu zaměřili na změnu zákona o zákazu rozprašování nebezpečných 
atmosférických aerosolů bez předchozího schválení a testování bezpečnosti rozprašovaných chemikálií. 
Nový zákon New Hampshire, číslo HB1700, říká následující: „Ustanovuje se regulační proces pro 
zabránění úmyslného vypouštění znečišťujících emisí do atmosféry nad státem New Hampshire a na 
úrovni země a stanoví se sankce za porušení. Tento návrh zákona vyžaduje, aby státní úředníci a 
veřejnost podávali zprávy o takových porušeních k oddělení dodržování předpisů Útvaru 
environmentálních služeb pro letecké zdroje. Dále se vyžaduje, aby šerifové okresu New Hampshire 
vykonávali dohled nad dodržováním ustanovení tohoto zákona.“ 
https://thepeoplesvoice.tv/new-hampshire-becomes-second-u-s-state-to-ban-chemtrails 
 

28. G-OLEG LADOGIN: PŘEDPOVĚĎ NA ROK 2024                           GLOBÁLNÍ SVĚT  
 
15.1.2024 V odpovědi na hlavní otázku Aftershocku – „Jaký bude zítřek?“ zveřejňuji předpověď na rok 
2024. Kvalitu mých předpovědí můžete určit pohledem výsledky předpovědi na rok 2023. V létě 2022 
byl v materiálu „Logika historického procesu a vektor budoucnosti Ruska“ popsán sled událostí, které 
jsem předpověděl pro začátek toho, co se později nazývalo SVO.  Aktuální prognóza byla napsána 6. 
ledna, ale o týden později ji ústav, jehož jménem poslední roky vycházejí mé prognózy, odmítl zveřejnit 
pro neshody v hlavních závěrech. Během této doby padlo jedno z dominových kostek logistické 
struktury, což v konečném důsledku vede k důsledkům přímo pro Rusko – americké údery na Jemen. 
Předpověď jsem však nepřepisoval, protože tato okolnost jen zdůrazňuje její konzistentnost. Prognóza 
byla sestavena s přihlédnutím k požadavkům nařízení RSB Ruska ze dne 4. listopadu 2022 č. 547 
„Schválení seznamu informací v oblasti vojenské, vojensko-technické činnosti Ruské federace, které, 
pokud je obdrží zahraniční zdroje, mohou být použity proti bezpečnosti Ruské federace. Prognóza proto 
záměrně neobsahuje aktuální hodnocení a výhledy rozvoje v oblasti vojenských a vojensko-technických 
aktivit Ruské federace. 
https://aftershock.news/?q=node/1329148 
 

29. G-BILL GATES SE CHLUBÍ, ŽE UMĚLÁ INTELIGENCE VYKOŘENÍ ZE 
SPOLEČNOSTI NEZÁVISLÁ MÉDIA…                                                                                                         USA  

 
15.1.2024 Bill Gates se pochlubil, že umělá inteligence pomůže globálním elitám vykořenit nezávislá 
média z internetu. Sam Altman, generální ředitel společnosti OpenAI a technologický miliardář Bill 
Gates se v nedávné epizodě „Vyveďte mě z omylu s Billem Gatesem“ kontroverzně ponořili do 
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potenciálu umělé inteligence jako nástroje na udržení demokracie a podporu světového míru. Gates na 
toto téma nadšeně říkal: „Myslím si, že umělá inteligence nám v tom nejlepším případě může pomoci s 
některými těžkými problémy… včetně „polarizace společnosti“, protože to potenciálně narušuje 
demokracii, a to by byla velmi špatná věc.“ Kromě vyřešení polarizace společnosti diskutovaly tyto dvě 
těžké váhy i o tom, že umělá inteligence by mohla působit jako nástroj pro vytváření míru. Gates dále 
řekl: „Dá se předpokládat, že nám umělá inteligence dokáže pomoci zredukovat války nebo být méně 
polarizováni, protože jde o inteligenci… Byl bych rád, kdyby lidé pracovali na nejtěžších problémech, 
jako například to, jestli spolu vycházíme.“ 
https://thepeoplesvoice.tv/bill-gates-boasts-ai-will-eradicate-independent-media-from-society/ 

 
30. G-"KONFLIKT ZÁJMŮ“: PROČ SE IZRAEL ZBAVIL ADVOKÁTA JEFFREYHO 

EPSTEINA ALANA DERSHOWITZE?                                                      GLOBÁLNÍ SVĚT  
 
16.1.2024 Na začátku ledna zahájila Jihoafrická republika u Mezinárodního soudního dvora řízení proti 
Izraeli za spáchání genocidy v Gaze. Obžaloba je velmi podrobná a dokládá obvinění rozsáhlým 
množstvím důkazů, z nichž nejpřesvědčivější mohou být veřejná prohlášení izraelských představitelů v 
jejich nejrůznějších proklamacích na internetu i mimo něj od 8. října, kdy začal holocaust 
jednadvacátého století. Téměř okamžitě se v médiích objevily zprávy, že vláda Benjamina Netanjahua 
upřednostňuje prominentního amerického právníka a veterána harvardských práv Alana Dershowitze. 
Jako zarytý a přesvědčený sionista, který je autorem několika apologetických knih minimalizujících 
ohavné zločiny Tel Avivu proti Palestincům od roku 1948 – jeho poslední knihou je „Obrana Izraele: 
Proti Hamásu a jeho radikálním levicovým podporovatelům“ – byl bezpochyby dychtivým kandidátem. 
Přesto byl během několika dní z kandidatury v tichosti vyřazen. 
https://zvedavec.news/komentare/2024/01/9941-konflikt-zajmu-proc-se-izrael-zbavil-advokata-
jeffreyho-epsteina-alana-dershowitze.htm 
 

31. G-BUDOU STAČIT EXKLUZIVNÍ DŮKAZY O KORUPCI RODINY BIDENOVÝCH 
K OBŽALOBĚ ÚŘADUJÍCÍHO PREZIDENTA?                                                        USA  

 
16.1.2024 Prohlubující se politická krize ve Spojených státech dostává další zápletku. Jak už to v této 
chvíli bývá, není to dobrá zpráva pro úřadujícího prezidenta. Totiž dlouhotrvající historie korupce a 
nezákonných aktivit jeho rodiny neustále dobíhá Joea Bidena a jeho doprovod. Během své politické 
kariéry, která trvala více než půl století, současný prezident USA nikdy neměl žádnou pevnou půdu nebo 
loajalitu (ideologickou, politickou nebo jinou), kromě té k sobě a své kontroverzní rodině. Rychle se 
zhoršující duševní zdraví Joea Bidena jen prohloubilo jeho neustálý výpadek z milosti, navzdory snahám 
jeho administrativy udržet ho na „podpoře politického života“. Podle statistik voleb v roce 2020 je Biden 
nejpopulárnějším prezidentem v historii USA, což je mimořádně obtížné uvěřit, vezmeme-li v úvahu, 
jak nepopulární byl během své kariéry, ať už jako senátor od 70. let nebo jako viceprezident Obamovy 
administrativy. Jeho politická kariéra byla skutečně „gordickým uzlem“, ale jakýkoli pokus o jeho 
„rozvázání“ (nemluvě o jeho proříznutí, jak to udělal Alexandr Veliký) byl mimořádně nebezpečným 
úsilím. Americké federální instituce, které bývalý prezident Donald Trump tak roztomile nazval 
„Bažina“, jsou přímo spolupachateli zločinecké rodiny Biden, protože USA jsou ve skutečnosti 
oligarchií, v níž efektivně dominují politické rodiny jako Obamovi, Clintonovi a jiní, v těchto institucích. 
https://www.globalresearch.ca/could-exclusive-evidence-biden-crime-family-corruption-lead-
incumbent-impeachment/5846386 
 

32. G-BRITSKÝ PARLAMENT DISKUTUJE O NADMĚRNÉM POČTU ÚMRTÍ: „UMÍRÁ 
PŘÍLIŠ MNOHO MLADÝCH LIDÍ“…                                                                        ANGLIE                                                                                                            

 
17.1.2024 Možná si ještě pamatujete na nedávnou debatu v poloprázdném britském parlamentu, ve které 
poslanec Bridgen prezentoval alarmující čísla, která ukazují, že Velká Británie vykazuje vysokou 
nadměrnou úmrtnost. Tato alarmující čísla sice nezajímala většinu britských poslanců, ale voliče naopak 
zajímala – a to velmi. I z toho důvodu se uspořádala nová debata. Včera britský parlament znovu 
projednával trend nadměrného počtu úmrtí. Navazuje na rozpravu o odročení, která se konala dne 20. 
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října 2023. „Příliš mnoho mladých lidí umírá,“ řekl Andrew Bridgen, člen parlamentu („MP“) za North 
West Leicestershire, který zahájil debatu ve Westminster Hall. „V roce 2022 byla nadměrná úmrtnost 
zdaleka pod nedávným klouzavým průměrem: nad tímto průměrem byla o 6 %. V roce 2023, kdy se 
dalo očekávat, že úmrtí konečně klesnou pod průměr, byl přebytek také o 6 % vyšší. Tato čísla jsou vyšší 
v mladších věkových skupinách,“ řekl. 
https://expose-news.com/2024/01/17/uk-parliament-debates-excess-deaths/ 

 
33. G-ÍRÁN ZAHAJUJE VELMI PŘESNÉ ÚDERY JAKO ODVETU ZA TERORISTICKÉ 

ÚTOKY                                                                                                                              USA  
 

18.1.2024 V posledních dnech Írán zahájil sérii útoků proti cílům spojeným s Izraelem a protišíitskými 
teroristickými skupinami. Vysoce přesné údery byly úspěšné při eliminaci nepřátelského personálu a 
zničení základen a vybavení, kromě toho, že ukázaly regionálním aktérům úroveň íránské vojenské síly, 
fungující jako odstrašující mechanismus uprostřed místního napětí. Útoky byly provozovány 
islámskými revolučními gardami (IRGC). Balistické střely byly odpáleny proti základnám ISIS v Sýrii 
a zpravodajským zařízením Mossadu v Iráku. Kromě toho byly také bombardovány pozice pákistánské 
teroristické skupiny Jaish al-Adl, přičemž Islámábád odsoudil íránské „územní narušování“ a sliboval 
„vážné důsledky“. Cílem útoků byla odveta za nedávné teroristické operace, které se odehrály na 
íránském území. 3. ledna dva výbuchy v oblasti Kerman zabily téměř sto lidí během náboženského 
obřadu na počest generála Qassema Soleimaniho, který byl zavražděn Spojenými státy při útoku dronu 
v roce 2020.  
https://www.vtforeignpolicy.com/2024/01/iran-launches-high-precision-strikes-in-retaliation-for-
terrorist-attacks/ 
 

34. G-PÁKISTÁN ZAHÁJIL RAKETOVÉ ÚTOKY NA IRÁN…            PÁKISTÁN/IRÁN  
 

18.1.2024 Pákistán zahájil raketové útoky na íránské území. V důsledku toho zemřelo na hranicích zemí 
sedm lidí, kteří nebyli íránskými občany. Informovaly o tom světové agentury s odvoláním na Alirezu 
Marhamati, zástupce guvernéra íránské provincie Sistan a Balúčistán pro otázky bezpečnosti a vymáhání 
práva. „Dnes kolem 4:30 (místního času) bylo slyšet několik explozí… Jedna z našich pohraničních 
vesnic byla zasažena raketovým útokem z Pákistánu… Tři ženy a čtyři děti byly při tomto incidentu 
zabity, které nebyly íránskými občany,“ řekl Marhamati. K dalšímu výbuchu podle něj došlo u města 
Seravan v provincii Sistan a Balúčistán, žádné oběti tam nebyly. Média s odvoláním na pákistánského 
zpravodajského činitele také píší, že pákistánská armáda provedla údery na íránské území zaměřené na 
„protipákistánské skupiny“. Do vzdušného prostoru republiky přitom vstoupilo pákistánské letectvo. 
Podle zpráv médií nebyla během útoku íránská protivzdušná obrana funkční. Nelze tedy vyloučit 
koordinovanou akci, která však není oficiálně potvrzena. Připomeňme, že 16. ledna zasáhly Islámské 
revoluční gardy poprvé Pákistán. IRGC používaly balistické střely a drony. Cílem úderu byla hlavní 
základna teroristické skupiny Jaysh al-Adl, která se nachází v pákistánské provincii Balúčistán sousedící 
s Íránem. 
https://www.prvnizpravy.cz/zpravy/zpravy/pakistan-zahajil-raketove-utoky-na-iran/ 
 

35. G-V ARIZONĚ SCHVÁLILI REZOLUCI, PODLE NÍŽ JSOU COVID INJEKCE 
BIOLOGICKÉ ZBRANĚ…                                                                                            USA  
 

18.1.2024 Rezoluce, která byla nedávno předložena ke schválení v Arizoně, není v rámci USA nijak 
ojedinělá. Tento americký stát následuje několik dalších, kde, již byl podobný dokument schválen. 
Republikánský výbor největšího okresu Arizony schválil rezoluci „Ban the Jab“ vyzývající stát, aby 
zakázal prodej injekcí COVID a prohlásil injekce za „biologické zbraně.“ Republikánský výbor okresu 
Maricopa (MCRC) hlasoval pro rezoluci 13. ledna velkou většinou, 1 306 hlasy pro a 188 proti, 
jak potvrdil Dan Shultz z okrskové strategie v úterý na Steve Gruber Show. Shultz, právník a bývalý 
zpravodajský důstojník americké armády, řekl Gruberovi, že takzvané COVID „vakcíny“ nejsou 
vakcíny, ale smrtící „bioteroristické“ zbraně, které je třeba zastavit. Schultz předložil rezoluci jak 
MCRC, tak státnímu výboru Arizona GOP, který o ní má hlasovat 27. ledna. Rezoluci o zákazu injekcí 
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zatím schválilo 10 republikánských okresních stran na Floridě, stejně jako republikánská strana 
v Idahu a GOP v Oregonu, podle Dr. Josepha Sansone, psychoterapeuta, který je autorem původní 
rezoluce. 
https://www.lifesitenews.com/news/arizona-county-gop-passes-ban-the-jab-resolution-declaring-
covid-shots-biological-weapons/ 
 

36. G-POLÁCI SI V RÁMCI POLITICKÉHO BOJE VYPNULI ATOM. ČEZ MŮŽE 
SLAVIT….                                                                                                                            POLSKO  

 
18.1.2024 Tři roky práce a stovky jednání jsou podle prezentace polské státní společnosti Polskie 
Elektrownie Jądrowe (PEJ) za projektem připravované výstavby jaderné elektrárny. Také práce 700 
osob, které zpracovaly Zprávu o životním prostředí. Byla vyprojektována infrastruktura kolem 
elektrárny, kolejové spojení či přístav, který měl sloužit stavbě, aby se příliš nezatěžovala pozemní 
infrastruktura. Počítalo se také s vybudováním městečka pro tisíce pracovníků na stavbě. To vše bude 
pravděpodobně zrušeno. Projekt první polské jaderné elektrárny zpochybnila nová krajská státní správa. 
„Dokument ´Memorandum o jaderné elektrárně´ byl předložen předsedovi vlády a žádáme vládu, aby 
se na tento dokument a jeho závěry podívala“, řekl Leszek Bonna, vicemaršálek vojvodství. „Měli 
bychom pečlivě zvážit jiné místo s ohledem na ochranu životního prostředí.“ dodal krajský politik 
Tuskovy Občanské platformy. 
https://denik.to/polaci-si-v-ramci-politickeho-boje-vypli-atom-cez-muze-slavit/ 
 

37. G-RACIONÁLNÍ ČÍNA PROTI BLÁBOLIVÉ EU….                                 ČÍNA  
 
18.1.2024 Trvalá argumentace pouhými ideologickými výlevy namísto využívání racionálních a 
věcných argumentů je znakem režimů, které se nemohou vykázat skutečnými úspěchy, ale jako k 
pomocné berličce se utíkají k plytkým floskulím. Tento příklad ukazuje na vystoupení Ursuly von der 
Leyen a čínského premiéra Li Čhianga zveřejněný na portálu Politico.eu (zkrácené a upravené mými 
průběžnými mezikomentáři zbavujícími částečně text od propagandistického balastu). Čínský premiér 
Li Čchiang představil obchodní investory; zatímco šéfka EU Ursula von der Leyenová se zaměřila na 
oblíbená témata demokracie a geopolitických zájmů Západu. Čínský premiér otevřeně vyzval 
nadnárodním společnosti, aby investovaly do čínské ekonomiky, Ursula von der Leyen se opětovala 
povídáním o obraně demokracie a geopolitických zájmů Západu. Li Čhing v projevu pečlivě 
připraveném pro globální podnikatelské publikum na Světovém ekonomickém fóru Li předložil 
pětibodový návrh, který má podle něj „obnovit důvěru a posílit spolupráci v ekonomické oblasti“ mezi 
Čínou a Západem. Řekl, že by to mělo zahrnovat větší makroekonomickou koordinaci, udržení dodavat 
evropských řetězců zaměřených na Čínu bez překážek, větší spolupráci na zelených cílech a větší 
technologickou spolupráci. 
https://vasevec.parlamentnilisty.cz/clanky/racionalni-cina-proti-blabolilove-eu 

 
38. G-NOVÉ INFORMACE K ŽALOBĚ PODANÉ PROTI COVIDOVÝM ZLOČINCŮM, 

VČETNĚ GATESE A BOURLY….                                                              HOLANDSKO  
 
19.1.2024 Jak jste si zde mohli již před pár měsíci přečíst, tak v Holandsku byla podána žaloba na 
covidové zločince, tedy politiky, rádoby „odborníky“ a propagandistická média – a to jak na domácí, 
tak na ty zahraniční. V listopadu proběhlo formální zahájení soudního procesu, ale ten se konal s 
vyloučením veřejnosti. Podle informací se tam probíraly jen procesní záležitosti, ne konkrétní zločiny. 
Problémy byly zejména s doručením žalob do rukou zahraničních zločinců z USA, především Bourla 
odmítal nejen jakékoli diskuze kolem žaloby, ale dokonce si ani nechtěl převzít předvolání. Jaký je tedy 
stav žaloby mimo jiné proti Ruttemu, Gatesovi a Bourlovi, která byla podána u soudu v Leeuwardenu? 
Právníci Arno van Kessel a Peter Stassen museli prostřednictvím svého soudního vykonavatele ve 
Spojených státech vynaložit veškeré úsilí, aby bylo předvolání platně doručeno obžalovaným Billu 
Gatesovi a Albertu Bourlovi. Obžalovaní se dlouhodobě snažili zmařit doručení předvolání tím, že 
odmítli tyto písemnosti prostřednictvím své bezpečnosti převzít, uvádí Nadace Recht Oprecht ve svém 
třetím zpravodaji. Nakonec musel soudní vykonavatel vyvinout tlak na policii, aby předvolání Bourlovi 
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a Gatesovi vydala. Všech 17 obžalovaných se nakonec prostřednictvím svých právníků dostavilo k 
okresnímu soudu v Leeuwardenu. To znamená, že řízení ve věci samé bylo formálně zahájeno. 
https://www.ninefornews.nl/in-leeuwarden-gaat-het-gebeuren/ 
 

 

 

 

 

 

 

LEGENDA: 

Každá svodka bude složená ze množiny zpráv se zdůrazněním obsahového a časového portfolia 
předmětu každé jedné zprávy. Níže je uvedena bližší charakteristika. 

Rozdělení po časové ose 

R – Regionálně-krátkodobá účinnost obsahu zprávy: TYRKYSOVÁ BARVA 

G – Globálně – krátkodobá účinnost obsahu zprávy: ČERVENÁ BARVA 

 

Geografické hledisko  

R – události s regionální účinnosti (ČR, SR), G – zprávy s globální účinnosti 

Poznámka: U zpráv s globální působností bude vždy uveden konkrétní světový geografický 
region, jehož se obsah dané zprávy prioritně týká.       Svodku zpracoval: Jaroslav Chvátal 

 
 


